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Abstract (en)
Electric driving device for curtains, blinds or the like, having a driving motor (2) in driving relationship with a cable pulley (8) which is provided to be
engaged with a cord used to open and close the curtain, and with a device for automatically disconnecting the electric motor in at least one terminal
position of the curtain. The present device is characterized in that the disconnecting device has at least one limit switch incorporated in the driving
device and detecting if, during the operation of the motor, a stop element arranged on the cord is positioned against a stop. The extension of the
cord may thus be neglected.

Abstract (de)
Eine elektrische Antriebsvorrichtung für Vorhänge, Gardinen oder dgl., mit einem Antriebsmotor (2), der mit einer Seilrolle (8) in Antriebsverbindung
steht, die zum Eingriff mit einer Schnur zum Auf- und Zuziehen des Vorhangs ausgebildet ist, und mit einer Einrichtung zum automatischen
Abschalten des Elektromotors in mindestens einer Endstellung des Vorhangs, ist dadurch gekennzeichnet, daß die Abschalteinrichtung mindestens
einen in die Antriebsvorrichtung eingebauten Endschalter aufweist, der feststellt, wenn beim Lauf des Motors ein an der Schnur angeordnetes
Anschlagmittel an einem zugeordneten Anschlag zur Anlage kommt. Dadurch kann die Reckung der Schnur vernachlässigt werden.
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